
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 23. august 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 685
Mener ministeren, at der er behov for at se på sygesikringsgruppe 1 og 2, idet antal 
behandlinger i gruppe 2 er faldet med cirka 80 pct. de seneste 20 år?
https://www.dst.dk/da/TilSalg/Forskningsservice/Dokumentation/hoejkvalitetsvariable/sy-
gesikring---ydelser/sikgrup

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Thiesen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Thiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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